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SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA 
DE 21 DE GENER DE 2015 

 
 
 

Hora d’inici: 18.00 h 

Hora d’acabament: 18.50 h 

Lloc: Saló de plens 

Núm. de sessió: 1 

Tipus: extraordinària  

Convocatòria: primera 

  
ASSISTENTS 
 
Alcalde: JOSÉ MARÍA AZNAR MONFERRER 
 
Regidors: 
   
JAVIER MARÍ VENTURA  
M. JOSÉ ALCOVER VIVÓ 
DORA MAYTE MONTALT TORIBIO 
MANUEL MORENO I COMES 
JULIO LACRUZ SÁNCHEZ  
VICENT JOSEP SIMON I AZNAR 
CRISTINA CIVERA I BALAGUER 
VICENT PÉREZ I COSTA 
JUAN JOSÉ CARRIÓN RUBIO 
M. CARMEN AGUILAR BALAGUER 
ANDREU COLLADO I GARCIA 
VÍCTOR XERCAVINS I GARCIA 
   
Interventor: GONZALO GIL GÓMEZ 
Secretària: ARACELI MARTÍN BLASCO  
 
ORDRE DEL DIA 

 
1. Proposta d'aprovació dels plecs i avantprojecte 

d'explotació que han de regir la contractació per 

a la concessió del servei de proveïment d'aigua 

potable de Museros 

2. Proposta d'aprovació de l’Addenda al protocol 

de col·laboració per al servei de cobraments en 

oficines bancàries entre l'Ajuntament de 

Museros i Caixabank, SA 

 

SESIÓN PLENARIA EXTRAORDINARIA 
DE 21 DE ENERO  DE 2015 

 
 
 

Hora de inicio: 18.00 h 

Hora de finalización: 18.50 h 

Lugar: Sala de plenos 

Núm. de sesión: 1 

Tipo: extraordinaria  

Convocatoria: primera 

 
ASISTENTES 
 
Alcalde: JOSÉ MARÍA AZNAR MONFERRER 
 
Concejales: 
  
JAVIER MARÍ VENTURA  
Mª JOSÉ ALCOVER VIVÓ 
DORA MAYTE MONTALT TORIBIO 
MANUEL MORENO I COMES 
JULIO LACRUZ SÁNCHEZ  
VICENT JOSEP SIMON I AZNAR 
CRISTINA CIVERA I BALAGUER 
VICENT PÉREZ I COSTA 
JUAN JOSÉ CARRIÓN RUBIO 
Mª CARMEN AGUILAR BALAGUER 
ANDREU COLLADO I GARCIA 
VÍCTOR XERCAVINS I GARCIA 
      
Interventor: GONZALO GIL GÓMEZ 
Secretaria: ARACELI MARTÍN BLASCO  
 

ORDEN DEL DÍA 
 

1. Propuesta de aprobación de los pliegos y ante-

proyecto de explotación que han de regir la 

contratación para la concesión del servicio de 

abastecimiento de agua potable de Museros. 

2. Propuesta de aprobación de la Addenda al 

protocolo de colaboración para el servicio de 

cobros en oficinas bancarias entre el 

Ayuntamiento de Museros y Caixabank, SA. 
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1. PROPOSTA D'APROVACIÓ DELS PLECS I 

DAVANT-PROJECTE D'EXPLOTACIÓ QUE HAN 

DE REGIR LA CONTRACTACIÓ PER A LA 

CONCESSIÓ DEL SERVEI DE PROVEÏMENT 

D'AIGUA POTABLE DE MUSEROS 

 

Pren la paraula l'alcalde per a fer una introducció de la 

proposta. 

Aquest tema es va tractar en el Ple Ordinari del 20 de 

novembre de 2014. La proposta de l'equip de govern 

no va prosperar perquè els regidors de l'oposició 

argumentaven que havien tingut poc de temps per a 

valorar la proposta. Es va votar el punt i es va 

desestimar, però es va acordar realitzar dues reunions 

de treball, a més d'una Comissió d'Hisenda per a 

tractar-ho.  

Fetes ambdues, s'ha remès a tots els regidors la 

documentació complementària. 

Cal tenir en compte que la primera proposta que va 

exposar l'Ajuntament de Museros era desestimar la 

pujada de la pujada de l'aigua; l'altra proposta va ser 

que l'any 2016, s’incrementaren, d'una banda, les 

inversions que havia de fer l'empresa, quantificades 

en 300.000 €, i un cànon que exigiria l'Ajuntament a 

l'empresa valorat entre 800.000 i 900.000 €, i es 

proposaria, a partir d'aquest any, una pujada del 5% 

general.  

 

Una proposta que va fer l'oposició, i ens va semblar 

bé, és que la pujada es fera per trams i de manera 

gradual.  

 

 

 

1. PROPUESTA DE APROBACIÓN DE LOS PLIEGOS Y 

ANTE-PROYECTO DE EXPLOTACIÓN QUE HAN DE 

REGIR LA CONTRATACIÓN PARA LA CONCESIÓN 

DEL SERVICIO DE ABASTECIMIENTO DE AGUA 

POTABLE DE MUSEROS. 

 

Toma la palabra el Sr. Alcalde para hacer una 

introducción de la propuesta: 

Este tema se trató en el Pleno Ordinario del 20 de 

noviembre de 2014. La propuesta del Equipo de 

Gobierno no prosperó porque los concejales de la 

oposición argumentaban que habían tenido poco 

tiempo para valorar la propuesta. Se votó el punto y se 

desestimó pero, se acordó realizar dos reuniones de 

trabajo, además de una Comisión de Hacienda para 

tratarlo.  

Hechas ambas, se ha remitido a todos los concejales la 

documentación complementaria. 

Hay que tener en cuenta que, la primera propuesta 

que expuso el Ayuntamiento de Museros, era 

desestimar la subida de la subida del agua; La otra 

propuesta fue que en el año 2016, incrementando, por 

una parte, las inversiones que tenía que hacer la 

empresa, cuantificadas en trescientos mil euros, y un 

canon que exigiría el Ayuntamiento a la empresa 

valorado entre 800.000 y 900.000 euros, se 

propondría, a partir de ese año, una subida del 5% 

general.  

Una propuesta que hizo la oposición, y nos pareció 

bien, es que la subida se hiciera por tramos, y de 

manera gradual.  
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Aquesta és la proposta que es presenta hui: el primer 

tram amb una pujada del 2%; el segon amb un 5%; el 

tercer amb un 7 % i un quart tram amb un 9%; i que 

un 40% dels diners que l'Ajuntament recapte del 

cànon es dediquen a polítiques socials.  

 

Pren la paraula el regidor del PSPV-PSOE, Vicente 

Pérez: Nosaltres, en les dues reunions de treball, el 

que plantejàrem era que la pujada fóra proporcional al 

consum dels usuaris, i es bonificarà a aquells que feren 

un ús racional de l'aigua. 

Signar un conveni a 25 anys amb una dotació tan 

insuficient com la que s'ha proposat, ens sembla 

desmesurada. A més, estava previst que es facturara 

més del que es reflecteix en l'informe, no complint 

amb l'increment pressuposat. I respecte al tema de les 

polítiques socials, pensem que és inviable.  

 

Pren la paraula el portaveu del BLOC-Compromís, 

Andreu Collado: Aquest és un dels temes més 

importants a tractar; primer, perquè afecta a tots els 

veïns de Museros i segon, perquè ha tingut una 

vigència molt llarga que afecta a moltes legislatures. 

En les reunions que hem tingut, presentem algunes 

propostes, totes elles desestimades. Per açò, nosaltres 

votarem en contra, perquè tot el que ha plantejat 

l'alcalde ens sembla insuficient.  

 

Vicente: En aquest tema, cada dia ix una novetat. Jo 

no haguera tractat aquest punt en l'ordre del dia, 

perquè no veig voluntat per a aprovar el punt i a mi no 

m'agrada ni perdre, ni fer perdre, el temps als 

regidors.  

Intervé el regidor no adscrit, Javier Marí: Ja fa alguns 

anys es va fer un conveni semblat de clavegueram, 

Esta es la propuesta que se presenta hoy: el primer 

tramo con una subida del 2%, el segundo con un 5%, el 

tercero con un 7 % y un cuarto tramo con un 9%; y que 

un 40% del dinero que el Ayuntamiento recaude del 

canon  se dediquen a políticas sociales.  

 

Toma la palabra el concejal del PSPV-PSOE, D. 

Vicente Pérez: en las dos reuniones de trabajo, lo que 

planteamos era que la subida fuese proporcional al 

consumo de los usuarios, bonificando a aquellos que 

hiciesen un uso racional del agua. 

Firmar un convenio a veinticinco años con una 

dotación tan insuficiente como la que se ha propuesto, 

nos parece desmedida. Además, se tenía previsto que 

se facturara más de lo que se refleja en el informe, no 

cumpliendo con el incremento presupuesto. Y 

respecto al tema de las políticas sociales, pensamos 

que es inviable.  

Toma la palabra el portavoz del BLOC-Compromís, D. 

Andreu Collado: este es uno de los temas más 

importantes a tratar, primero, porque afecta a todos 

los vecinos de Museros y segundo, porque ha tenido 

una vigencia muy larga que afecta a muchas 

legislaturas. En las reuniones que hemos tenido, 

presentamos algunas propuestas, todas ellas 

desestimadas. Por ello, nosotros votaremos en contra, 

porque todo lo que ha planteado el Sr. Alcalde nos 

parece insuficiente.  

D. Vicente: en este tema, cada día sale una novedad. 

Yo no hubiera tratado este punto en la orden del día 

porque no veo voluntad para aprobar el punto y a mí 

no me gusta ni perder, ni hacer perder el tiempo a los 

concejales.  

 

Interviene el concejal no adscrito, D. Javier Marí: ya 

hace algunos años se hizo un Convenio parecido de 
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que va suposar un ingrés per a l'Ajuntament d'un milió 

d'euros i un compromís per part de l'empresa que el 

va adquirir d'invertir 400.000 € en la millora de la 

xarxa. És molt important el tema de la millora de la 

xarxa perquè si no la millorem, l'empresa que se’l 

quede ens dirà que està perdent aigua. M'agradaria 

que cadascun de vostés fera una valoració, de si en les 

seues cases deixarien perdre un terç de l'aigua que hi 

entra. Doncs açò mateix és el que està succeint amb el 

subministrament d'aigua a Museros (un 33%). És 

complicat valorar l'informe que es va aportar a causa 

de la quantitat de xifres i càlculs que cal fer per a 

extraure una conclusió. Nosaltres vam proposar que 

les recaptacions que es feren anaren destinades al 

benefici dels ciutadans, com per exemple, a construir 

una Casa de la Música. D'altra banda, es va proposar 

per part de l'equip de govern destinar aquest 40% a 

serveis socials però, a quin tipus de serveis? No 

s'explicaven. El millor és seguir estudiant el tema, per 

a no fer un mal ús dels diners.  

 

Alcalde: Javier, el milió d'euros que recaptem l'any 

2004, de la millora del cànon de sanejament, no es va 

gastar a fer cap millora ni es va malgastar. Aquell 

conveni era a deu anys, però en el cas de l'aigua no es 

pot aplicar a aquells anys perquè el cànon seria zero.  

 

Volia comentar-li a Andreu que la pujada de cinquanta 

cèntims, en el 2016,  no es pot saber amb exactitud 

perquè per a d’açò està la Comissió Provincial de 

Preus.  

Vicente, el conveni és a 25 anys, com la majoria que se 

signen en l'àrea metropolitana de València. I a aquest 

cànon sí que li posem un preu. Valorant el temps que 

suposa tot el tràmit, al meu entendre, no és tan 

complicat, ni necessari, allargar el tema tant com 

alcantarillado, supuso un ingreso para el 

Ayuntamiento de un millón de euros y un compromiso 

por parte de la empresa que lo adquirió de invertir 

400.000 euros en la mejora de la red. Es muy 

importante el tema de la mejora de la red porque si no 

la mejoramos, la empresa que se lo quede nos va a 

decir que está perdiendo agua. Me gustaría que cada 

uno de ustedes hiciera una valoración, de si en sus 

casas dejarían perder un tercio del agua que entra en 

ellas. Pues esto mismo es lo que está sucediendo con 

el suministro de agua en Museros (un 33%). Es 

complicado valorar el informe que se aportó debido a 

la cantidad de números y cálculos que hay que hacer 

para extraer una conclusión. Nosotros propusimos que 

las recaudaciones que se hiciesen fueran destinadas al 

beneficio de los ciudadanos, como por ejemplo, en 

construir una Casa de la Música. Por otra parte, se 

propuso por parte del Equipo de Gobierno, destinar 

ese 40% a servicios sociales pero, ¿a qué tipo de 

servicios? No se explicaban. Lo mejor es seguir 

estudiando el tema, para no hacer un mal uso del 

dinero.  

Sr. Alcalde: Javier, el millón de euros que recaudamos 

en el año 2004, de la mejora del canon de 

saneamiento, no se gastó en hacer ninguna mejora ni 

se malgastó. Ese Convenio era a diez años, pero en el 

caso del agua no se puede aplicar a esos años porque 

el canon sería cero.  

 

Quería comentarle a Andreu que la subida de 

cincuenta céntimos, en el 2016,  no se puede saber 

con exactitud porque para eso está  la Comisión 

Provincial de Precios.  

Vicente, el Convenio es a 25 años, como la mayoría 

que se firman en el área metropolitana de Valencia. Y 

a este canon sí que le ponemos un precio. Valorando 

el tiempo que supone todo el trámite, en mi opinión, 

no es tan complicado, ni necesario, alargar el tema 
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l'estem fent.  

Vicente: Vosté havia pactat 400.000 € d'inversió i 

encara no s'ha fet. Sobre el tema de l'eficiència de la 

xarxa, llegint el que diu un tècnic de l'Ajuntament, es 

trau la següent conclusió: abans o després caldrà fer 

més inversions en la xarxa, que pagarà l'Ajuntament i 

ho repercutirà en l'abonat.  

 

La seua obligació és vetlar els interessos de tots els 

veïns de Museros i, en aquest cas, no es compliria. El 

parany és que bonificaran amb la factura trimestral. Si 

ho feren mensualment, molts usuaris estarien per sota 

d'aquests trams i podrien bonificar-se. Quant a les 

pèrdues, en tenim un 33%,però no sabem on es 

presenten.  

 

Andreu: Una pujada, és una pujada, siga del 

percentatge que siga. És evident que si aquest cànon 

concessional es dedica a l'eficiència de la xarxa faran 

falta més diners.  Però és necessari invertir-los en 

aquest servei.  

Vicent: Després de tantes reunions estem en el mateix 

punt. Agrairia a la secretària que en l'acta es reflectira 

quasi textualment el que estem parlant perquè 

m'agradaria que, d'ací a sis o set mesos, alguns dels 

regidors pogueren escoltar el que van dir en un dia 

com hui.  

 

Javier: Em reitere en el que s'ha comentat abans. Si la 

xarxa d'aigua potable està per a millorar, pel que fa a 

una pèrdua contínua del 32%, la inversió hauria 

d'efectuar-se en açò. I màxim, quan la mateixa 

empresa ens ha dit que hi ha trams en el poble que 

estan, com se sol dir, mira'm i no em toques, 

concretament, el tram de l'avinguda de la Creu. I ací, 

tanto como lo estamos haciendo.  

D. Vicente: usted había pactado 400.000 euros de 

inversión y todavía no se ha hecho. Sobre el tema de 

la eficiencia de la red, leyendo lo que dice un técnico 

del Ayuntamiento, se saca la siguiente conclusión: 

antes o después habrá que hacer más inversiones en 

la red, que pagará el Ayuntamiento repercutiéndolo 

en el abonado.  

Su obligación es velar los intereses de todos los 

vecinos de Museros y, en este caso, no se cumpliría. La 

trampa está en que van a bonificar, facturando 

trimestralmente. Si lo hicieran mensualmente, muchos 

usuarios estarían por debajo de esos tramos y podrían 

bonificarse. En cuanto a las pérdidas, tenemos un 33% 

de las mismas pero no sabemos dónde se presentan.  

 

D. Andreu: una subida, es una subida, sea del 

porcentaje que sea. Es evidente que si ese canon 

concesional se dedica a la eficiencia de la red hará 

falta más dinero.  Pero es necesario invertirlo en ese 

servicio.  

D. Vicent: después de tantas reuniones estamos en el 

mismo punto. Agradecería a la Secretaria que en el 

Acta se reflejara casi textualmente, lo que se está 

hablando porque me gustaría que, de aquí a seis o 

siete meses, algunos de los concejales pudieran 

escuchar lo que dijeron en un día como hoy.  

 

D. Javier: reiterarme en lo que se ha comentado 

antes. Si la red de agua potable está para mejorar, en 

lo que se refiere a una pérdida continua del 32%, la 

inversión tendría que efectuarse en eso. Y máximo, 

cuando la misma empresa nos ha dicho que hay 

tramos en el pueblo que están, como se suele decir, 

“mírame y no me toques”, concretamente, el tramo de 

la Avenida de la Creu. Y ahí, ni en un millón de euros 
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ni amb un milió d'euros tenim suficient per a arreglar-

ho.  I, tal vegada, dins de quatre o cinc anys tenim una 

avaria gran i veurem d'on traiem aquestos diners per a 

solucionar-la. Evidentment, la solució és fàcil, pugem 

impostos, i al final, l'aigua que és un ben necessari, es 

convertirà en un bé de luxe. Perdre el 25% de l'aigua 

em sembla massa. Evidentment, aquesta proposta no 

la votarem a favor.  

Alcalde: El tema està suficientment debatut. Abans de 

procedir a votar faré dos aclariments: l'actual 

Ajuntament de Museros no puja els impostos. De fet, 

és el segon any consecutiu que els baixa. I, d'altra 

banda, ens vam comprometre tots a tornar a portar al 

Ple aquest assumpte.  

El Ple de la Corporació acorda per 4 vots a favor del 

PP, 1 vot a favor del SIM, 4 vots en contra del PSPV-

PSOE, 2 vots en contra del BLOC-Compromís i 2 vots 

en contra dels regidors no adscrits. No s'aprova el 

punt. 

 

2. PROPOSTA D'APROVACIÓ DE L’ADDENDA Al 

PROTOCOL DE COL·LABORACIÓ PER AL SERVEI DE 

COBRAMENTS EN OFICINES BANCÀRIES ENTRE 

L'AJUNTAMENT DE MUSEROS I CAIXABANK, SA 

 

Estant l'Ajuntament de Museros interessat a ampliar 
l'oferta del servei de pagament a distància als 
ciutadans, a través del servei internet o uns altres que 
es puguen desenvolupar, a fi d'obtenir una àmplia 
cobertura i al mateix temps oferir un servei d'òptima 
qualitat. 
 
Havent seleccionat entre les entitats col·laboradores 
que treballen amb l'Ajuntament de Museros a 
CAIXABANK, SA (d'ara endavant La Caixa), per a 
incorporar en el servei d’internet o altres 
especialitzats, el pagament d'autoliquidacions i tributs 
de l'Ajuntament. 
 

tenemos suficiente para arreglarlo.  Y, tal vez, dentro 

de cuatro o cinco años tenemos una avería grande y 

veremos de dónde sacamos ese dinero para 

solucionarla. Evidentemente, la solución es fácil, 

subimos impuestos, y al final, el agua que es un bien 

necesario, se convertirá en un bien de lujo. Perder el 

25% del agua me parece demasiado. Evidentemente, 

esta propuesta no la vamos a votar a favor.  

Sr. Alcalde: el tema está suficientemente debatido. 

Antes de proceder a votar haré dos aclaraciones: el 

actual Ayuntamiento de Museros no sube los 

impuestos. De hecho, es el segundo año consecutivo 

que los baja. Y, por otra parte, nos comprometimos 

todos en volver a traer al Pleno este asunto.  

El Pleno de la Corporación acuerda por 4 votos a favor 

del PP, 1 voto a favor del SIM, 4 votos en contra del 

PSPV-PSOE, 2 votos en contra del BLOC-Compromís y 2 

votos en contra de los concejales no adscritos. No se 

aprueba el punto. 

 

2. PROPUESTA DE APROBACIÓN DE LA ADDENDA AL 

PROTOCOLO DE COLABORACIÓN PARA EL SERVICIO 

DE COBROS EN OFICINAS BANCARIAS ENTRE EL 

AYUNTAMIENTO DE MUSEROS Y CAIXABANK, SA. 

 

Estando el Ayuntamiento de Museros interesado en 
ampliar la oferta del servicio de pago a distancia a los 
ciudadanos, a través del servicio Internet u otros que 
se puedan desarrollar, a fin de obtener una amplia 
cobertura y al mismo tiempo ofrecer un servicio de 
óptima calidad. 
 
Habiendo seleccionado entre las entidades 
colaboradoras que trabajan con  el Ayuntamiento de 
Museros a CAIXABANK, S.A (en adelante La Caixa), 
para incorporar en el servicio Internet u otros 
especializados, el pago de autoliquidaciones y tributos 
del Ayuntamiento. 
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Havent arribat les parts a un acord i vist que els 
convenis han d'aprovar-se pel Ple de l'Ajuntament, es 
presenta la proposta següent. 
 
 
Després de les intervencions dels grups polítics, el Ple 
de la Corporació acorda, per 4 vots a favor del PP, 1 
vot a favor del SIM, 4 vots a favor del PSPV-PSOE, 2 
vots a favor del BLOC-Compromís i dues abstencions 
dels regidors no adscrits, el següent: 
 
PRIMER. Els efectes d'aquest Conveni començaran a 
regir a partir de la seua signatura, i es prorrogaran 
tàcitament amb les mateixes condicions i terminis 
establerts en aquest Protocol, fins que qualsevol de les 
parts no comunique el contrari a l'altra amb un 
període d'antelació de dos mesos. 
 
SEGON. La Caixa prepararà unes pàgines d'Internet 
dedicades expressament al servei. Per mitjà 
d'aquestes pàgines s'atendran les operacions dels 
contribuents de l'Ajuntament de Museros que 
desitgen realitzar el pagament de les autoliquidacions 
i tributs. 
 
TERCER. El servei estarà disponible les 24 hores del 
dia, els 365 dies de l'any (excepte en els períodes de 
manteniment tècnic dels equips informàtics). Aquest 
horari es podrà revisar de comú acord entre les parts i 
adaptar-lo a la demanda existent. 
 
QUART. L'Ajuntament de Museros incorporarà, en la 
mesura que siga factible, el servei previst en aquest 
Conveni en tots els mitjans que utilitze regularment 
per a comunicar als contribuents les alternatives que 
disposen per a emplenar les seues obligacions fiscals. 
 
CINQUÉ. La Caixa aportarà tot el programari i 
maquinari per a poder atendre les operacions d'una 
manera eficient. 
 
 
SISÉ. Per al pagament de les autoliquidacions i tributs 
objecte d'aquest conveni s'admetran les targetes 
següents: VisaClassic, VisaOro, VisaElectron, 
Mastercard i Eurocard. També s'acceptarien les 

Habiendo llegado las partes a un acuerdo y visto que 
los convenios deben aprobarse por el Pleno del 
Ayuntamiento, se presenta la siguiente propuesta. 
 
Después de las intervenciones de los grupos políticos, 
el Pleno de la Corporación acuerda, por 4 votos a favor 
del PP, 1 voto a favor del SIM, 4 votos a favor del 
PSPV-PSOE, 2 votos a favor del BLOC-Compromís y dos 
abstenciones de los concejales no adscritos, lo 
siguiente: 
 
PRIMERO. Los efectos de este Convenio comenzarán a 
regir a partir de su firma, y se prorrogarán tácitamente 
con las mismas condiciones y plazos establecidos en 
dicho Protocolo, hasta que cualquiera de las partes no 
comunique lo contrario a la otra con un periodo de 
antelación de dos meses. 
 
SEGUNDO. "La Caixa" preparará unas páginas de 
Internet dedicadas expresamente al servicio. Por 
medio de estas páginas se atenderán las operaciones 
de los contribuyentes del Ayuntamiento de Museros 
que deseen realizar el pago de las autoliquidaciones y 
tributos. 
 
TERCERO. El servicio estará disponible las 24 horas del 
día, los 365 días del año, (excepto en los períodos de 
mantenimiento técnico de los equipos informáticos). 
Este horario se podrá revisar de común acuerdo entre 
las partes y adaptarlo a la demanda existente. 
 
CUARTO. El Ayuntamiento de Museros incorporará, en 
la medida que sea factible, el servicio previsto en este 
Convenio en todos los medios que utilice 
regularmente para comunicar a los contribuyentes las 
alternativas de que disponen para cumplimentar sus 
obligaciones fiscales. 
 
QUINTO. "La Caixa" aportará todo el software y 
hardware para poder atender las operaciones de una 
manera eficiente. 
 
SEXTO. Para el pago de las autoliquidaciones y tributos 
objeto de este convenio se admitirán las tarjetas 
siguientes: Visa-Classic, Visa-Oro, Visa-Electron, 
Mastercard y Eurocard. También se aceptarían las 
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targetes Affinities. En aquest sentit, La Caixa es 
reserva el dret de suspendre l'acceptació de targetes 
alienes (les emeses per altres entitats) si així ho 
aconsellen raons de seguretat i/o de reducció del frau, 
previ acord amb l'Ajuntament de Museros. 
 
 
SETÉ. El procediment establit per al pagament serà el 
següent: 

1. El sistema d'internet demanarà a l'usuari les 
dades identificatives de la notificació, 
necessàries per al pagament de 
l'autoliquidació o del tribut. 

2. El sistema informàtic verificarà la vigència del 
cobrament i sol·licitarà autorització per al 
pagament, mitjançant la targeta. 

3. Els tributs recaptats es liquidaran segons el 
sistema establit en el Protocol, com la resta 
d'impostos de l'Ajuntament de Museros, 
d'acord al Quadern 60. En el suport utilitzat 
s'especificaran de manera unívoca els 
impostos recaptats pel servei. 

4. L'Ajuntament de Museros remetrà al 
contribuent un certificat justificatiu del 
pagament de l'autoliquidacions o tributs, 
especificant el sistema de pagament utilitzat. 

 
 
HUITÉ. La Caixa es reserva el dret a retrocedir una 
operació de pagament no autoritzada destinada al 
pagament de les autoliquidacions i tributs a fi d'aquest 
conveni, sempre que vinga reclamada pel titular de la 
targeta o l'entitat emissora. En tal cas, es disposa d'un 
termini màxim de cent vint (120) dies per a sol·licitar 
la devolució de l'autoliquidació o tribut recaptat, i 
aquesta s'efectuarà per La Caixa prèvia comunicació a 
l'Ajuntament de Museros. 
 
NOVÉ. La Caixa aplicarà a l'Ajuntament de Museros la 
comissió pactada sobre les autoliquidacions i tributs 
recaptats. La taxa d'intercanvi que s'aplicarà a 
l'Ajuntament de Museros serà: 
- Nacional, targetes de consum: 

Sota import (<=20 €): 0,11 € per operació 
No sota import (>20 €): 0,60% sobre l'import de la 
transacció. 

tarjetas affinities. En este sentido, "La Caixa" se 
reserva el derecho de suspender la aceptación de 
tarjetas ajenas (las emitidas por otras entidades) si así 
lo aconsejan razones de seguridad y/o de reducción 
del fraude, previo acuerdo con el Ayuntamiento 
Museros. 
 
SÉPTIMO. El procedimiento establecido para el pago 
será el siguiente: 
 
1. El sistema de Internet pedirá al usuario los datos 

identificativos de la notificación, necesarias para 
el pago de la autoliquidación o del tributo. 

2. El sistema informático verificará la vigencia del 
cobro y solicitará autorización para el pago, 
mediante la tarjeta. 

3. Los tributos recaudados se liquidarán según el 
sistema establecido en el Protocolo, como el 
resto de impuestos del Ayuntamiento de 
Museros, de acuerdo al Cuaderno 60. En el 
soporte utilizado se especificarán de manera 
unívoca los impuestos recaudados por el servicio. 

4. El Ayuntamiento de Museros remitirá al 
contribuyente un certificado justificativo del pago 
de la autoliquidaciones o tributos, especificando 
el sistema de pago utilizado. 

 
OCTAVO. “La Caixa” se reserva el derecho a 
retroceder una operación de pago no autorizada 
destinada al pago de las autoliquidaciones y tributos al 
objeto de este convenio, siempre que venga 
reclamada por el titular de la tarjeta o la entidad 
emisora de la misma.  En tal caso, se dispone de un 
plazo máximo de ciento veinte (120) días para solicitar 
la devolución de la autoliquidación o tributo 
recaudado, y la misma se efectuará por “La Caixa” 
previa comunicación al Ayuntamiento de Museros. 
 
NOVENO. "La Caixa" aplicará al Ayuntamiento de 
Museros la comisión pactada sobre las 
autoliquidaciones y tributos recaudados. La tasa de 
Intercambio que se aplicará al Ayuntamiento de 
Museros será: 

- Nacional Tarjetas de consumo: 
Bajo importe (<=20 euros): 0,11 euros por operación 
No bajo importe (>20 euros): 0,60% sobre el importe 
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- Nacional, targetes d'empresa: 
1% amb un mínim de 0,35 €. 

- Internacional: 1,10% (mínim 0,40 €) 
 
 

La bonificació aplicable per a les targetes de la marca 
MasterCard s'incrementa en 0,03 €, si la bonificació és 
un import fix per operació, o en un 0,08%, si la 
bonificació és un percentatge sobre l'import de 
l'operació. 
 
Aquestes taxes podran ser revisades per La Caixa, i la 
possible variació es notificarà a l'Ajuntament de 
Museros amb una antelació no inferior a 30 dies. 
 
La liquidació de comissions s'estableix de la forma que 
s'indica en el protocol vigent. 
 
DESÉ. La Caixa s'obliga i compromet a utilitzar tota la 
informació que reba en la utilització d'aquest servei 
exclusivament per a portar a bona fi els termes 
objecte del present conveni. 
 

I sense més assumptes a tractar, s'alça la sessió, per la 
qual cosa jo, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 

                                          Vist-i-plau 

                                        L’ALCALDE 

 

 

de la transacción. 
- Nacional tarjetas de empresa : 

1% con un mínimo de 0,35 euros. 
- Internacional: 1,10% (mínimo 0,40 euros) 

 
La bonificación aplicable para las tarjetas de la marca 
MasterCard se incrementa en 0,03 euros, si la 
bonificación es un importe fijo por operación, o en un 
0,08%, si la bonificación es un porcentaje sobre el 
importe de la operación. 
 
Dichas tasas podrán ser revisadas por "La Caixa", y la 
posible variación se notificará al Ayuntamiento de 
Museros con una antelación no inferior a 30 días. 
 
La liquidación de comisiones se establece de la forma 
que se indica en el Protocolo vigente. 
 
DÉCIMO. "La Caixa" se obliga y compromete a utilizar 
toda la información que reciba en la utilización de este 
servicio exclusivamente para llevar a buen fin los 
términos objeto del presente convenio. 
 

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la 
sesión, de lo cual yo, como secretaria, extiendo esta 
acta. 

 

 

                LA SECRETARIA 
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